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Umea univer�itct v<ixte fram i fysi�k mening under 60- och 70-talcn. Redan 
1971 fanns R5 'h av dagen� lokalbt:�tand. Ar 19RO fann� 95 'h av bc�wndet. 
Men verksamheten har växt i annan takt. År 1971 var univcr�itctets omslut
ning drygt 60 'h av dagens (riiknat i fast penningvärde). Ar 19RO var ormlut
ningen drygt 70 r_« av dagen�. 

Fram till 1979/XO hade univer�itetet en relativt god lokalför�örjning. Men 
tillväxten under RO-talet har inte atföljb av motsvarande tilbkott av lokaler 
för utbildning och for�kning. Trot� univcr�itetets utveckling har lokalytan 
enda�! ökat med 2 'h. 

Behovet av lokaler Ur idag den mest hiimrmrnde faktorn för befintlig vcrk
�amhct och fortsatt utveckling. 

Lokalbristen pa vi��a institutioner �tyr idag helt schcmaliiggningcn för un

dcrvi�ning. 
l dag sakna� vid universitetet ca 15 000 kvm. 
Det finns ett antal �tora projekt �om universitetet vill sätta igang för att 

atgiirda lokalbri�!i.:n. 

agra exempel: 
MIT. matemati�kt/information�teknologiskt centrum. som il\'en inrym

mer datorcentralen och demografi�ka datahasen-R 700 kvm 
13TC. bctcendcvcten,kapligt centrum-5 000 kvm i en första etapp 
Byggnad 6L. en utbyggnad för preklinisk for�kning/utbildning pa region-

sjukhusets ormade. ca 3000 kvm 
Förtätning av �amhiillwctarhu�et 
B T C. etapp 2 ca � 000 k vm 
Utbyggnad för kemi och biologi 

agon form av utbyggnad av lokalerna för liikarlinjen var� intag ökas med 
20 arsstudieplat�er fr.o.m. vt 1990. 

Trob den skriande lokalbristen finn� inga byggnadsprojekt planerade vid 
univ�.:rsitetet inom byggnads�tyrelscns investeringsramar. Om inte lokalför
sörjningen kan atg�irda� föreligger stora akuta problem med undcrvi�ning 
och forskning. Det är min uppfattning att byggnadsstyreben nu seriiht maste 

uppriitta en byggnadsplan för kommande inve�teringar inom universitct�om
radct i Umea. 

Inredningssituationen har kommit i skymundan i förhallande till önskemal 
om nya byggnader och ii ven ny utrustning. 
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Jag an�er dock att vad giiller inredningen har ituationen under senare är Mot. 1989/90 

förviirrat�. Ub723 

Univer�itetet byggdes upp för 15-20 år sedan. 

Under den tid som förflutit har i praktiken ingen ersättningsanskaffning 

skett. Inredningen är nu starkt försliten inom de flesta verksamhetsområden 

samtidigt �om byggnadsstyrelsen helt frånsäger sig ansvaret för ersättnings

anskaffning av inredning. 

Enligt beräkningar kommer det att bli nödvändigt att anskaffa ny inred

ning för huvuddelen av universitetet. Medelsbehovet beräknas ti1123 milj .kr. 

Byggnadsstyrelsen bör ges i uppdrag att även lägga fram en åtgärdsplan 

för ersättning av för�liten inredning. 

Hemställan 

Med hänvisning till det anförda hemställs 

l. att riksdagen som sin mening ger regeringen till känna vad i mo

tionen anförts om en byggnadsplan för kommande investeringar inom 

universitetsområdet i Umeå som skall upprättas av byggnadsstyrel

sen. 

2. att riksdagen hos regeringen begär förslag om en åtgärdsplan för 

er�ättning av försliten inredning. 

Stockholm den 25 januari 1990 

Ulla Orring (fp) 
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